

Dato Harun dapat gelaran

Imam

Khalifah...

5 FEB 1971

MENTERI Besar Selangor, Dato Harun Idris dan Dato Nanning Melaka, Mohd. Shah bin Said, telah menerima gelaran Imam Khalifah dari Maha Guru Peratuan Seni Silat Gayong Malaysia, Meor Abdul Rahman bin Syed Hashim baru2 ini.

Upacara penyempaihan gelaran ini di-lakukan di -Pusat Latihan Terhingg, Peratuan Seni Silat Gayong Malaysia Jalan Ayer Kuning, Taiping, Perak di-saksikan oleh Raja Kecil Besar Perak, Orang Besar Jajahan, Raja Lope dan lebih 100 orang ahli2 Seni Silat Gayong.

Kemudian mereka di-tunjuk oleh Meor Abdul Rahman telah dudok di-Rahang untuk menerima ijazah dan persembahsan ucapan selamatan serta rasa persaudaraan dari pendekar2 gayong.

Sa-telah upacara tersebut, Dato Harun Idris dan Dato Nanning telah di-perlakukan menjalani upacara, bermandi Imam dan menerima gelaran IMAM KHALIFAH, sam2nya keluarah terhingg sa-kali dalam Sen 1 Silat Gayong untok satu2 negeri.

Suruhan

Sa-belum sa-saorang itu menerima gelaran dalam Peratuan Seni Silat Gayong, mestilah terlebih dahulu men-baca beberapa kata2 Koran, seperti faham, dan Allah melafadzkan ikrar rasat kepada Tuhan dan suruhan-nya, kapada negeri, perlembagan, DYMM Yang Di-Perintah Agong serta Raja2 Melayu, Dato Harun Idris juga telah menyempahkan chendera mata dari Per-satuan Seni Silat Gayong

Renchna dan gambar oleh B. BUYONG

Chawangan Selangor ka-pada Raja Lope, Orang Besar Jajahan selaku wakil Chawangan Perak. Kemudian, Menteri Besar Selangor telah di-bawa melawat perku-boran Daeng Kuning, panglima Hitam Gayong yang terlelak dalam ka-wasan kebun seluas 24 ekar 3 batu dari Pusat Latihan Terhingg, Per-tuan Silat Gayong Malay-sia.

Lauwatan

Dan kubor Syed Zahmal bin Syed Idris ninda ka-pada Maha Guru Gayong, Meor Abdul Rahman, Sharifah Auryan bunda-nya dan Syed Hashim ayahanda-nya.

Selesai membuat hawa-tai tersebut, Dato Harun Idris telah di-bawa memeriksa dan perunjukkan penunjuk silat oleh pendekar2 silat gayong dari Singapur, Selangor dan Perak di-Silawan, keesokan har-lina 29 Januari. Dato Harun bersama tom-boran dari Selangor, Singapur dan Dato Nanning telah di-bawa berkelah ka-Pala Pang-kor kiraz 2 batu dari Ta-nut melalui laut dengan perahu.

Menurut Imam Khal-fah, Dato Harun Idris, seni silat gayong la-lah salah satu seni orang2 Melayu sejak zaman ber-

zaman yang patut benar di-sebarkan kepeposok ta-hai ayer.

Ini ada-lah usaha yang patut di-lakukan bagi memperkenakan bagai-mana kepahlawanan dan keperwiraan Melayu di-zaman Keagongon Ke-rajaan Melayu di-Teng-gara Asia Malah terkemal ka-rageset China.

Di-zaman penjajahan malah sekarang orang2 Melayu kurang sangat menghiraukan kepahlawanan pembesa-nya sendiri. Pada hal, kelaka askari Jepun menyerang Tanah Melayu Askari Melayu yang telah ber-patuh2 memperjuangkan kemerdekaan dan Harnu **9 FEB 1971**

Menteri Besar Selangor juga menyatakan bahawa kerjaan telah mengditi-rail seni silat gayong ini. Dan pihak kerajaan ada menguntokkan perbelan-jaan bagi kemahiran dan perkembangan-nya di-negeri ini.

Dato Harun juga telah menerima hat selis dari ikrar dari anggota2 Seni Silat Gayong Chawangan Selangor di-depan Maha Guru, Meor Abdul Ra-hman.